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La nostra convilatana Irene Aragonès, diputada al Parlament de Catalunya en l’actual 

13a legislatura per ERC, ha estat entrevistada pel periodista Marc Rovira al diari El 

Punt Avui en una àmplia consulta del passat dissabte 10 de juliol en el capítol “Els 

diputats al Parlament”, a les pàgines 9 i 10 de l’esmentat periòdic. 

 

En dita entrevista se li pregunta per la vida política, les seves arrels, els seus estudis, les 

seves il·lusions i, sobretot, les ganes que té d’explicar el que es fa al Parlament perquè 

creu que la gent en té molt desconeixement, cosa que no passa tant en la coneixença del 

món municipal on, per ella, tot va començar l’any 1999 en les eleccions municipals.  

 

La Irene ens diu, també, que el pas per la política és un fet temporal, que li agrada molt 

la seva feina d’educadora, que dintre d’un temps hi tornarà, i que deixaria la política si 

veiés que la gent ja no li fa costat, cosa que, per ara, no ho detecta i, com que se sent 

íntegra, en cas de no sentir-se còmoda en el món de la política, plegaria. 

 

Ànims i bona, feina!! 

 

 

(Si voleu llegir l’entrevista íntegra, aquí teniu l’enllaç: 

http://www.elpuntavui.cat/politica/article/17-politica/1998585-no-soc-gens-

patidora-i-crec-que-res-es-impossible.html) 
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